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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket kíván tenni az 
üzemanyagimport növelése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

RTL Híradó érdeklődésére a MOL elismerte, hogy a napokban részleges termékhiány lépett fel a
hálózatuk  20  százalékában.  Sajtóinformációk  szerint  az  olajellátás  gondjait  nemcsak  a
százhalombattai  finomító  újraindításának elmaradása  okozza,  hanem az  is,  hogy hazánkba nem
érkezik kellő megfelelő olaj. Bár a MOL folyamatosan importál, lehetőségei azonban kimerülőben
van, mert logisztikai kapacitása határára ért.

Az elmúlt években a kormány rendre azt hangoztatta, hogy prioritásnak tekinti az állami tulajdon
növelését  az  energetika  területén,  mert  az  növeli  az  ellátásbiztonságot  és  garantálja  az  olcsó,
megfizethető árakat.

Ebben az esetben akár  az is  elvárható lenne,  hogy lépéseket  tegyen üzemanyag importálásának
ügyében is, és bevonja az állami tulajdonú MVM-csoportot az olajbeszerzésbe.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Milyen intézkedéseket kíván tenni az üzemanyagimport növelése érdekében?

2. Hány olyan gazdaság társaság áll az állam közvetlen vagy közvetett tulajdonában, amelynek van
üzemanyag importálást lehetővé tevő jövedéki engedélye?

3. Tervezi-e, hogy állami tulajdonú gazdasági társaságon keresztül segíti az olajimport növelését?

Várom válaszát, tisztelettel

Dr. Tóth Bertalan


